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  Jegyzőkönyv 
 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének, és Kisasszond Község 

Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. október 29. napján 13
00

 órakor a Kadarkúti 

Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő nyilvános, együttes 

képviselő-testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

Karsai József     polgármester 

Pintér Gergő    alpolgármester  

Erdős Sándor János  képviselő 

Horváth Ferencné  képviselő 

Kujbus András György képviselő 

Lőrincz Viktória    képviselő 

Rózsa János    képviselő 

  

Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 

15 fő     Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal dolgozói 

 

Kisasszond Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

Csontos Szabolcs   polgármester 

Bodó Viktória Erzsébet alpolgármester 

Héjjas Zoltánné   képviselő 

Kiss István   képviselő 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

Terbe Ferencné  képviselő 

 

A megjelent képviselő-testületek az együttes ülés vezetésével Karsai Józsefet Kadarkút Város 

Önkormányzata polgármesterét bízzák meg. 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent a Képviselő-testület 

határozatképes. 

Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 tagjából 4 fő megjelent, a 

Képviselő-testület határozatképes. 

 

Karsai József polgármester megállapítja, hogy a Képviselő-testületek együttes ülése 

határozatképes, azt megnyitja. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testületek a meghívóban szereplő 

napirendi pontot tárgyalják. 
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Napirend: 

 

1. Együttműködés a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

működtetésében 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének   

100/2020.X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

Kisasszond Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-

testületének 51/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kisasszond Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Együttműködés a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal működtetésében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Köszöntöm a képviselő-testületek tagjait, polgármester urat és a megjelenteket. 

Nem szeretném, ha ezen az ülésen bármiről határoznánk. Azt szeretném, hogy beszélgessünk 

a két település közti viszonyról. Azokat a problémákat szeretném elmondani a két képviselő-

testület tagjainak, amelyek egy év óta feszítik ezt a közösséget. 

 

Engedjék meg a Kisasszondi képviselők, hogy pár szót mondjak magamról. Én jöttment 

vagyok Kadarkúton. A feleségem családja tősgyökeres Kadarkúti. Az apósom tanácselnök 

helyettesként, alpolgármesterként, több mint 10 évig szolgálta ezt a települést. Az anyósom a 

Kadarkúti hivatalban több mint 20 évet dolgozott. Egy lányom van, aki a Pető Intézetben 

dolgozik, mozgássérült gyerekekkel foglalkozik. A feleségem tanító.  

 

Ezt a települést a rendszerváltás óta két polgármester vezette, Verkman József polgármester úr 

több mint 20 évet és én ha a ciklus végét kitöltöm, akkor 15 évet. Két diplomával 

rendelkezem az elsőt a katolikus egyetemen szereztem, teológus hittanár vagyok. A másodikat 

az államigazgatási főiskolán. 18 évig tanítottam. 

 

Mindannyian próbáltuk ezt a települést fejleszteni, egy jó hivatali apparátust kialakítani, és 

próbáltunk jó kapcsolatot ápolni a környező településekkel. 

Aztán a társult települések úgy döntöttek, hogy nem szeretnének tovább Kadarkúthoz tartozni. 

Ezt tudomásul vettük és éltük a mindennapjainkat. 
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Kisasszond megkeresése meglepett. Az együttműködés az előző ciklusban teljesen jó volt. A 

társult települések döntéseibe, problémáiba én nem szóltam bele. Egy jó szintű feladatellátást 

biztosítottunk Kadarkúton és Kisasszondon is. 

Ebben az évben valami félrecsúszott. Régivágású konzervatív ember vagyok, nem szeretem a 

nyilvános, arc nélkül facebook dolgokat. Két alkalommal, több mint 2/3 többséggel nyertem 

el a helyiek bizalmát. Képviselő társaim kértek arra, hogy hívjam össze ezt a beszélgetést, 

mert nem értik, hogy a társult település polgármestere honnan veszi azt, hogy én Kadarkútról 

bármit elloptam, hogy én egy geci ember vagyok. Miből szűrte le ezeket a következtetéseket, 

hogy ezeket a nagy nyilvánosság előtt a facebook oldalán megosztja. Természetesen 

szólásszabadság van, mindenkinek joga van bárkiről, bármit állítani. Mindenkinek joga van 

bárhol, bármit leírni. Én közszereplő vagyok, nekem ezt el kell viselnem, én erre nem is 

reagálok. A képviselő-társaimat a legutóbbi megnyilatkozásban bólogató Jánosoknak, és 

önálló gondolat nélküli embereknek nevezte, úgy gondolom, hogy egy felelős település vezető 

szájából ez nem hangozhatna el. 

 

Nem tudom, hogy a Kisasszondi képviselőknek erről volt-e tudomásuk. Az önök 

egyetértésével történt-e ez. Én azt gondolom, hogy két település viszonyát ez nagyban rontja 

és befolyásolja. Én magánemberként nem tudok megnyilatkozni, mert mindig ennek a 

településnek a polgármestere vagyok. Ezért mindig igyekszem megválogatni a szavaimat. Ha 

valakivel valamilyen problémám van, a szemébe mondom.  

Jelen pillanatban azért csak beszélgetünk erről a kérdésről, mert ha a jogszabályi feltételek ezt 

lehetővé tennék, akkor a Kadarkúti képviselő-testület ezt a közös hivatali együttműködést 

2021. január 1.-vel felmondaná. 

 

A Kadarkúti képviselő-testület támogatja azt a programot, azokat az elképzeléseket, 

amelyeket eléjük terjesztek és az én személyemet is. Nem azt mondom, hogy mindenki, de 

90% igen. A probléma oka lehet hogy nem én vagyok, hanem valahol, valakik a saját 

bosszújuk eszközének szerettek volna tekinteni. Én senkinek, semmikor, soha személyes 

bosszújának eszköze nem leszek. Az önök szuverén döntése, hogy jegyző urat feljelentik-e 

vagy sem, csatlakoznak-e egy feljelentéshez vagy sem. Ebbe mi nem akarunk beleszólni. 

Én úgy gondolom, hogy Kisasszondon nem folyik rossz szakmai munka. Ha az folyik, 

mondják meg melyik kollegával nincsenek megelégedve. Egy dolgot azért tudjanak rólam, 

akit az önök polgármestere gecinek nevez, hogy Kisasszond települést mióta hozzánk tartozik, 

úgy tekintem, mintha a sajátom lenne. Minden fejlesztési elképzelésüket, szándékukat 

támogatólag fogadtam és kértem a döntéshozók támogatását. 

 

Sajnálatos módon ennek a „házasságnak” így tovább kell mennie. A mi kedvünkért nem 

fognak jogszabályt módosítani. Azt is tudniuk kell, hogy én polgármester urat sem 

személyében sem szóban semmilyen módon soha nem sértettem meg. Én megbocsájtok neki, 

viszont egy asztalnál nem tudok vele ülni. Ez az utolsó alkalom, hogy én a polgármester úrral 

egy asztalhoz ültem. Az együttes képviselő-testületi üléseken Pintér Gergő alpolgármester úr 

fog részt venni és képviselni. 

 

Jegyző úrról pár szót mondanék. Nem mondtam magamról, hogy fedhetetlen ember vagyok, 

mert nem vagyok az. Számtalan hibám, problémám van nekem is. Ezt nem állítottam soha Dr. 

Horváth Zsolt jegyzőről sem, hogy ő egy tökéletes fedhetetlen ember. Azt viszont állítom, 

hogy szakmai munkája jó, és ezzel meg voltunk elégedve. Azt is állítom, hogy büszke vagyok 

arra az apparátusra, aki most itt ül mögöttünk. Valamennyien felkészült, megfelelő iskolai 

végzettséggel rendelkező, lelkiismeretes, munkájukat becsületesen végző köztisztviselők. 

Amikor rólam, vagy jegyző úrról állítanak dolgokat, akkor őróluk is állítják. 
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Valahol ennek a képviselő-testületnek együtt kell a továbbiakban is dolgoznia. Én azért 

mondtam alpolgármester úrnak, hogy képviseljen, mert ezek után nem tudok olyan jó szívvel, 

önökkel együttműködni, ahogy alpolgármester úr majd fog tudni. Feszélyezni sem akarom a 

két testület együttműködését. Azt tudom ígérni, hogy ameddig a polgármester én vagyok 

addig a településük hatósági és egyéb más ügyei, amik hozzánk tartoznak, továbbra is az 

eddigi színvonalon fognak bonyolódni. Én a településüket ugyanúgy fogom segíteni, ahogy 

eddig tettem. Sokszor mondtam, ha valaminek én vagyok az akadálya, engem máshol nagyon 

szívesen látnak akár vezetői beosztásban is. Gondolkodtam azon, hogy ha ezt a problémát 

nem tudjuk megoldani, akkor én hagyom ezt az egészet. Aztán rájöttem, hogy ha én ezt itt 

most feladom, akkor azok, akik erre készültek örömtáncot fognak lejteni. Rombolni mindig 

könnyű, csak építeni nehéz. Tudom, ha én innen elmegyek, akkor nagyon sokan jönnek 

velem. 

Itt hagyok egy romhalmazt, amikor ebben az évben is több mint 100 millió forint fejlesztést 

hajtottunk végre a településen. Nemsokára bejelentünk egy 2 milliárdos fejlesztést. 

 

Azok, akik közfeladatot vállaltak, azt is vállalták, hogy a településeiknek a legjobbat akarják. 

Az én véleményem szerint egymás sértegetése, gyalázása nem helyes út. Nehéz feladat van 

előttünk, a jegyző úr ugyanis írásban jelezte felém, hogy kéri a közszolgálati jogviszonyának 

közös megegyezéssel történő megszűntetését. A hivatali dolgozók, akik az ülésen részt 

vesznek mindezzel nem értenek egyet. Én sem. Jegyző úr kérése az volt felém, hogy én ezt 

fogadjam el. Én ezt elfogadom. Lehet, hogy ez sokak számára öröm, nekem nagy feladat 

megfelelő embert találni akkor, amikor nincs jó szakember. Ami ennél is fontosabb, hogy 

nekem meg kell bíznom benne. Polgármesterségem legnehezebb időszaka előtt állok. Azért 

nem adom fel ezt a harcot, mert tartozom azoknak, akik bíznak bennem. Arra kérem önöket és 

a polgármester urat, hogy gondolja át a történteket. Én elnézést kérek ha valamikor 

megsértettem, nem emlékszem rá. Nem fogom engedni, hogy amit felépítettünk bárki, bárkik, 

bármikor lerombolják. Köszönöm, hogy ezt elmondhattam önöknek. Soha nem gondoltam 

volna, hogy idáig fajul a dolog és polgármesteri ciklusom 3. etapjában szembesülök a 

legnehezebb problémákkal. Kezdőként megoldottam egy 300 milliós adósságállományt, egy 

adósságtól hemzsegő intézményhálózatot. Ez nem az akkori polgármester és képviselő-

testület hibája volt, hanem annak a rendszernek a hibája, amelyik belekényszerítette az 

önkormányzatokat a fejlesztési hitelek felvételébe, és nem finanszírozta meg kellő módon 

azokat az intézményeket, amelyeket az önkormányzatoknak működtetni kellett.  

 

A morális válság rosszabb, mint a gazdasági válság. Jelen pillanatban a morális válságot kell 

kezelni és megoldani. Ebben kérem az önök segítségét. Köszönöm, ha van véleményük 

mondják el. 

 

Kujbus András György kadarkút Város Önkormányzata képviselője 

Újonnan választott képviselőként vagyok ebben a ciklusban. 33 éves vagyok, Kadarkútra 

születtem. Polgármester urat, képviselőtársaimat gyermekkorom óta ismerem. 

Jegyző úrral tavaly október óta van kapcsolatom. Két gyermekem van. A mentőszolgálatnál 

dolgozom, mellette óraadó tanár vagyok a Jálics Ernő általános iskolában. Polgármester úr 

amikor megkeresett, hogy induljak képviselőnek, látott bennem fantáziát, hogy hozzá tudok 

tenni ahhoz, hogy ez a város tovább tudjon fejlődni. Tudjam támogatni azt a munkát, amit ő 

az előző két ciklusban elkezdett. Ez annyira hízelgő volt számomra és a családom számára, 

hogy el sem akartam hinni. Először azt gondoltam, hogy erre én még nem vagyok készen. 

Most örülök annak, hogy itt lehetek és elmondhatom, amit szeretnék. Szeretek emberekkel 

dolgozni. Úgy gondolom, hogy tudok is. 
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Csontos úr, nekem nincs facebookom 5 éve, nem véletlenül. Tisztátalan, semmit érő, arc 

nélküli dolog. El lehet mögé bújni, lehet vádaskodni. Engem és bárkit bólogató Jánosnak 

nevezni ebben a testületben. Úgy megítélni engem, hogy fogalma nincs róla, hogy ezért a 

településért én mennyivel többet tudok tenni, mint nagyon sok ember ezen a településen. 

Vérlázító, hogyan veszi hozzá a bátorságot. Nem kérem öntől, hogy kérjen bocsánatot, örülök 

annak is, hogy itt van. Óriási csalódást éltem volna meg, ha ez nem így történik. Bennünket 

tisztelnek és szeretnek ezen a településen. Persze mindig van egy olyan százalék, aki nem. Ez 

így normális. Demokrácia van, mindenkinek lehet szabad véleménye. A véleménynyilvánítás 

milyensége a nem mindegy. Az én egyedüli hiányosságom, hogy még nem jártam az önök 

településén, de erre sort fogok keríteni. Nem tudok képet alkotni a Kisasszondi képviselő 

társaimról, mert nem ismerjük egymást. Én úgy gondoltam, hogy mindenki azért akar tenni, 

hogy a település fejlődjön. Kadarkút egy központi, élhető település, ahol a fiatalok és idősek 

is megtalálják a számításukat. Az önkormányzaton dolgozók hétfőtől péntekig, sokszor 

munkaidőn kívül tesznek meg mindent a lehető legmagasabb szinten azért, hogy a 

munkájukkal segítsék a hozzájuk fordulókat. Én nem tudtam tőlük olyant kérni, amit ne 

oldottak volna meg. A gyűlölködés nem fér bele egy centrumban lévő kisváros életébe. Ezt 

nem engedhetjük meg magunknak. Azzal, hogy jegyző út beadta a felmondását megszűnik 

minden, ettől kezdve tudunk menni egyfelé? Ez kellett hozzá? Biztos sikerül holnap után 

„leakasztani” egy hasonló kvalitásokkal rendelkező jegyzőt, mint a Dr. Horváth Zsolt. Aki 

egyben tartotta a hivatalt a polgármester úrral együtt. Akinek a szavára a hivatal dolgozói 

adtak, és minden kérését igyekeztek legjobb tudásuk szerint teljesíteni. Hogy fog ez most 

működni? Hogyan kommunikáljuk kifele azt, hogy itt minden rendben van? Semmi nincs 

rendben, darabokban van minden. Jegyző úrnak kifejeztem a sajnálatomat a történtekért, 

megköszöntem neki az együtt töltött elmúlt egy évet.  

 

Erdős Sándor János Kadarkút Város képviselője 

Szeretettel köszöntöm a megjelenteket. Jó lenne több együttes ülést tartani, kibeszélni a 

problémákat. Csontos Szabolcs polgármester úrhoz lenne kérdésem. Meg szeretném kérdezni, 

hogy mi a problémája velünk? Úgy gondolom, hogy a polgármester urat senki nem bántotta. 

A problémát miért nem lehetett itt elintézni, zárt kapuk között? Ezzel a testületedet is 

minősíted. Nem tudom a Kisasszondi képviselők ezt olvasták-e?  Polgármester úrnak ezzel mi 

a célja? Ez a helyzet tarthatatlan, így nem mehet tovább. Lehet, hogy jóval előbb kellett volna 

erről beszélni, együttesen leülni. 

 

Kiss István Kisasszond Község Önkormányzata képviselője 

Rettenetes mód feszélyezve vagyok. Mi sem tudjuk, hogy a polgármesterünk milyen célból 

írogatja a kiírásait. Úgy gondolom, hogy a Kisasszondi képviselő-testület nevében 

nyilatkozhatok. Mi szeretnénk ettől a dologtól teljes mértékben elzárkózni. A képviselő-

testületnek ezekhez a kiírásokhoz és véleménynyilvánításokhoz semmi köze nincs. Nyílt titok, 

hogy van ez a probléma Csontos Szabolcs polgármester úr, Lőrincz Viktória és Dr. Horváth 

Zsolt jegyző úr között. Polgármester úr megkeresett bennünket, amikor ez az ügy 

kialakulóban volt, hogy támogassuk. Mi akkor is kijelentettük, hogy nem szeretnénk ezt 

támogatni. Azon az állásponton voltunk, hogy ez a nyomozás le fog zajlani nélkülünk is. 

A vizsgált időszakban mi nem voltunk képviselő-testületi tagok sem. Fontosnak tartom, hogy 

a Kadarkúti testület Karsai József polgármester úr és a hivatal dolgozói tudják azt, hogy a 

Kisasszondi képviselő-testület Csontos Szabolcs polgármester kiírásaitól és ettől az ügytől 

teljesen elhatárolódik.  

A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal dolgozói a Kisasszondot érintő feladatokat is 

maximálisan ellátják. Szeretném megköszönni nekik az eddig végzett munkát. 
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Csontos Szabolcs Kisasszond Község polgármestere 

Én ezt csak megerősíteni tudom. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

Én magánemberként soha nem nyilvánulok meg. Egy polgármesternek azzal tisztában kell 

lennie, hogy az ő véleménye településszintű vélemény. Köszönöm a Kisasszondi testületnek a 

tiltakozást és az elhatárolódást. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Köszöntök én is mindenkit. 

Elég nehéz megszólalnom, a jegyző úrral kapcsolatban nem is akarok semmit mondani, mert 

nem tudnék elfogulatlanul beszélni, a 25 éves barátságunk miatt. Ilyen jegyzője Kadarkútnak 

nem lesz még egy.  Egy világ omlott össze bennem Csontos Szabolcs polgármester úr, amikor 

te ezeket a facebook kiírásokat írtad.  A kérdésem az lenne, hogy most boldog és elégedett 

ember vagy-e, hogy a jegyző úr beadta a felmondását? Igaz-e az, hogy téged megfenyegettek, 

ha kiállsz a jegyző és a polgármester mellett, akkor meginog a széked? Nem olyan embernek 

ismertelek, amit ebben az egy évben produkáltál, amit tettél. Konkrétan arra is szeretnék 

választ kapni, hogy neked a jegyzővel mi a problémád? 

 

Rózsa János Kadarkút Város képviselője 

Egy valamit nagyon összetévesztettetek, a magánéletet és a hivatali életet. Ahogy a 

polgármester úr is mondta nem vagyunk szeplőtelenek. Nekem is voltak ballépéseim, de a 

munkámat elvégzem. Harmadik ciklusomat töltöm a képviselő-testületben. A bólogató János 

kifejezésre reagálva, azt kell tudni, hogy amiről itt szavazunk, előtte bizottsági ülésen 

megvitatjuk. Nem tartom magam a bólogatók közé tartozónak. Úgy gondolom, a városnak 

szerves tagjai vagyunk. Valami gellert kapott nálatok. Rombolni könnyebb, mint építeni. 

Gondold meg azt a későbbiekben, mielőtt a nyilvánosság előtt minősítesz bennünket. Jó 

lenne, ha a képviselő-testületek gyakrabban találkoznának egymással, megvitatva a 

problémákat. Ez nem jó irány, a harag sosem vitt előre dolgokat. Polgármester gondold át 

hogyan irányítod a későbbiekben a testületedet. Sajnálom, hogy ez idáig fajult és nem a 

szakmaiság számít, hanem más. 

 

Pintér Gergő Kadarkút Város alpolgármestere 

Teljesen egyetértek Karsai József polgármester úrral, hogy együttes képviselő-testületi 

üléseken nem kíván Csontos Szabolcs polgármester úrral egy asztalhoz ülni. A 

polgármesternek az együttes ülés vezetésre vonatkozó kérésének eleget fogok tenni. 

Számomra érthetetlen és felháborító, hogy hogyan jut egy településkapcsolat ide, hogy 

ennyire obszcén facebook posztok jelennek meg egy másik vezetőről. 

A facebook nem a megfelelő kommunikációs csatorna. Örülők annak, hogy a képviselő-

testülete elzárkózik ezektől a megnyilvánulásoktól. 

Szeretnénk, ha Kisasszonddal a kapcsolatunk egy jó mederbe kerülne. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én lettem egyetlen egy képviselőként megszólítva, aki elkészítette ezt a feljelentést ismeretlen 

tettes ellen. 

Az előzménye az volt, hogy Dr. Horváth Zsolt egy képviselő-testületi ülésen bevallotta, hogy 

jogosulatlanul használt egy autót. Nem szeretném túl reagálni itt most a dolgot. 

Mindenki tudja, hogy a nyomozás folyik. 
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A másik ügy, amiről önök még nem tudnak és Karsai József polgármester úr abban is igazat 

adott nekem, a múlt testületi ülésen hangzott el. 

Jegyző úrnak vezető tisztségviselői pozíciója van egy Kft.-ben, ami összeférhetetlen a jegyzői 

pozícióval. Ezt a Kft-t 2013-ban alapította. 2013-ban már jegyző volt. Tudta, hogy nem lehet 

vezető tisztségviselő egy Kft-ben, ennek ellenére megalapította, amellyel 7 éve jogszabályt 

sért. Polgármester úr úgy nyilatkozott, hogy erről ő nem tudott. A törvény egyértelműen 

kimondja, hogy haladéktalanul fel kell szólítani a jegyzőt, akinek az összeférhetetlenséget 

meg kell szüntetni. 

24.-én elhangzott a felszólítás, a jegyző úrnak október 25-ig lett volna ideje az 

összeférhetetlenséget megszüntetni. A mai állapot szerint az ő vezető tisztségviselő pozíciója 

nem szűnt meg a Kft-ben. A jogszabály alapján október 26-tól már nem lehetne jegyző. Lehet 

mosolyogni, majd megkérünk egy állásfoglalást. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A törvényszéki végzést legyen szíves megkérni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ne haragudjon nem szólítottam fel!  

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Nem is várok rá. A hazugságokból elég volt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ezek nem hazugságok. Ön szándékosan törvényt sértett. Ön a vezető tisztségviselői pozícióját 

szüntette meg. A törvény kimondja, hogy egyszemélyes gazdasági társaságnál az egyedüli tag 

ügyvezetésnek utasítást adhat, amelyet a vezető tisztségviselő köteles végrehajtani. Ön megint 

nem a tagsági viszonyát szüntette meg. A probléma abból fakad, hogy Dr. Horváth Zsolt 

szakmailag jónak be van állítva, és eddig amit a polgármester úrnak mondtam, arra mindig azt 

mondta, hogy igen igaza volt képviselő asszony. A céges dologban is. Ezt tetszett mondani? 

Illetve azt, hogy jegyző úr felnőtt ember, mindenért vállalja a következményeket. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

Igen, én felszólítottam írásban a jegyző urat, hogy szüntesse meg az összeférhetetlenséget. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én egy éve ülök itt a képviselő-testületben. A probléma az abból fakad, hogy be vagyok 

állítva egy Kadarkút ellenes képviselőnek. Minden egyes dolog előtt polgármester úrnak 

szóltam, elmondtam, hogy szerintem mi a törvénytelen. A vége az volt, hogy igaza van 

képviselő asszony, csak nem volt következménye. Az, hogy valaki elviszi a közös hivatal által 

fenntartott gépkocsit, a polgármester tudta nélkül, és ezt bevallja testületi ülés előtt és azt 

mondja, hogy kifizettem, ezzel a cselekményt még elkövette. Ezért kapott egy szóbeli 

figyelmeztetést. Előtte azért kapott szóbeli figyelmeztetést, mert kizárt egy bizottsági ülésről. 

A céges üggyel kapcsolatban megint kiderült, hogy mit csinált, most nem kap szóbeli 

figyelmeztetést, most elmegy önként. A polgármester úrnak kell évente egyszer minősíteni a 

jegyző úr munkáját. 

Én egyenlőre azt látom, hogy bármi, amit bevittem az megállta a helyét. A nyomozásnak majd 

lesz egyszer egy végeredménye. 

Szeretném, ha rendeződne a két település közti viszony. 

 

 



 

8 

 

Kiss István Kisasszond Község Önkormányzata képviselője 

Ez mindenkinek az érdeke. Kisasszond rá van utalva Kadarkútra, ez csak Csontos Szabolcs 

polgármester hozzáállásán múlik. Ez az ő feladata lesz, mert nekünk még négy évig együtt 

kell dolgoznunk. 

 

Csontos Szabolcs Kisasszond Község polgármestere 

Végighallgattam mindenkit a felvetésekkel kapcsolatban. Jó lett volna ezekről a kérdésekről 

már sokkal korábban beszélni. Kérdés az, hogy azok az ügyek, amelyek előjönnek, mennyire 

konkrétak, mennyire komolyak, vagy éppen bagatelnek tekinthetőek. Én azt gondolom, hogy 

itt három alapvető probléma merül fel. Mielőtt ezt elmondanám, szeretném világossá tenni, 

hogy ez nem a Kadarkúti és a Kisasszondi képviselő-testület közötti probléma oka.  

 

Ennek az ügynek az alapvető természetét az adja, hogy 2013-2014-2015-2016-2017-es 

években három alapvető probléma jött elő.  

 

Az egyik, hogy ebben az időszakban a jegyző úr többször a testületi ülésen minősíthetetlen 

módon nekem jött. Minősíthetetlen módon a szívműtétem után egy héttel ellenem puccsot 

csinált. Én ettől nem tudok eltekinteni. Én a választások előtt tavaly kezet nyújtottam neki is, 

mert nem akartam ezt forszírozni.  

 

A 2016-2017-es év azért reprezentatív, mert van közöttünk egy együttműködés, erre kapunk 

egy testületi döntést, hogy a vadásztársaságnak kell adni hozzájárulást. Azzal szembesülünk, 

hogy a vadásztársaság elnökét Dr. Horváth Zsoltnak hívják. Én nem voltam az ellen, hogy ő 

vadásztársasági elnök legyen, hiszen megválasztották és szereti is csinálni. Kaptam a 

jelzéseket Csökölyből, vadászoktól, névtelenül, nevesített telefonokon keresztül, hogy tudom-

e merre jár a fekete Renault személygépkocsi. Én ezzel mindenkit Karsai József polgármester 

úrhoz küldtem, nem szerettem volna ezzel a problémával foglalkozni mindaddig, amíg azt 

nem érzékeltem, és akkor már Bognár Zsolt volt Csökölyi polgármester hívott fel, hogy a 

vadásztársaságnál is problémák jöttek elő. Karsai József polgármester közreműködése kellett 

ahhoz, hogy a jegyző úr megszüntette az elnöki pozícióját a vadásztársaságban, és kiszállt a 

társaságból a fiával együtt. Ez volt a második probléma. Ekkor született egy szóbeli 

megállapodás, hogy a piszkálódások be lesznek fejezve. 

 

A harmadik, hogy tavaly március 8.-án Kadarkútra igyekeztem a hölgyeknek virágot hozni. 

Az Akác vendéglőnél álltam meg és bementem a virágboltba. Elém állt egy nagydarab tag és 

közölte velem, ha a Dr. Horváth Zsolt jegyzőnek nem szüntetitek meg a munkaviszonyát te is 

és Karsai polgármester úr is körbe nézheti magát. 3-4 hét múlva elkezdődött az a piszkálás 

aminek az ember ki lett téve. Megkérdeztem a Bognár Zsoltot, hogy miért nem tartja be a 

megállapodást. Ő közölte, hogy azért nem mert ellen vadásztársaságot szervez a jegyző 

Kadarkúton és Csökölyben. Innen kezdve az egész megállapodás felborult. 

 

A választások előtt Karsai polgármester úrral le tudtunk ülni és meg tudtuk beszélni a 

dolgainkat. 

 

Tavaly szeptember 9-10 körül én jöttem az ajánlószelvényekért a hivatalba. Aznap vitte el 

Benke József, Wéber Krisztián és Lőrincz Viktória is az ajánló íveit. Én azóta Karsai József 

kollegámmal egyetlen egy értelmes mondatot váltani nem tudtam. Sem a választások előtt, 

sem a választások után. Nem értettem mi ez a feszültség. Beszéltem Benke Józseffel, Wéber 

Krisztiánnal és Lőrincz Viktóriával és egy két dolgot ezután világosan láttam. Ha megnézzük 

a történet folyását senki nem volt ott Kunszentmártonban a jelenlévők közül, abban az 
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időszakban a jegyzőn kívül, csak a Csökölyi vadászok, akik őt fel is nyomták. Ez a történet a 

Csökölyi vadásztársaságtól indult. Nem én kezdtem el azt sem mondani, hogy a jegyző jogi 

tanácsokat ad saját magának a saját cégén keresztül. Kiderült, hogy a kistérségen belül volt 

ilyen, amikor a TÁMOP-os pályázaton belül a jegyző úr cége jogi tanácsadásra a kistérségi 

társulással leszerződött. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

Polgármester úr egy kérdésem van. Ki az a Bognár Zsolt, hol releváns egy önkormányzat 

működésében?  Én nem képviselem sem a Bognár Zsoltot, sem a Dr. Horváth Zsoltot. Én 

Kadarkút Várost képviselem. Ki választotta meg ezeket a Csökölyi vadászokat, hogy ítéletet 

mondjanak az én, vagy a te munkád felett. Engem nem fenyegetett meg nagydarab ember. Én 

a Bognár Zsoltnak nem tartozom felelősséggel, meg a Csökölyi vadászoknak sem. Ne, hogy 

már odáig jussunk, hogy Kadarkút Város ügyeit a Csökölyi vadásztársaság intézze. 

Én a döntéseimért vállalom a felelősséget. A döntéseim emberségesek. Mindig emberséges 

vezetőnek tartottam magam, az is leszek és megbízok az emberekben. Akkor a mai világban 

azért vagyok rossz vezető, mert túlságosan emberséges vagyok és megbízok másokban. 

Polgármester úr eddig mindig jöttél, most mindenki mást hívsz, csak velem ne kelljen 

beszélni. Miért, félsz te a Csökölyi vadászoktól?  

Én megmondom a Bognár Zsoltnak, hogy ő mi volt.  

Én ezt a települést vezettem. Idejöttetek és a Bognár és a Horváth Zsolt viszonyát ide 

hoztátok, amire rámegy a hivatal, a mi viszonyunk. Megfenyegethetnek, én nem fogok innen 

elmenni, ezt eldöntöttem. Én harcolni fogok, nem magamért, hanem azokért, akik kiálltak 

mellettem. 

 

Csontos Szabolcs Kisasszond Község polgármestere 

Nem személyeskedésig kellene eljutni. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Azt gondolom, hogy nekem kellene zárszót mondanom ebben a történetben, mert Csontos 

polgármester úr, mint facebookos szószóló elmondta azt a történetet, ami ezt az egész ügyet 

generálta. Úgy gondolom, hogy a magánéleti kérdéseket összekeverni a hivatali 

feladatellátással érdekes szituációt eredményez. Hétfőn, amikor bejelentettem polgármester 

úrnak és a kollegáimnak, hogy elmegyek november 30. napjával, én azt mondtam, hogy ez az 

egész annak köszönhető, hogy az emberi aljasság tárháza kimeríthetetlen. Nem vagyok 

hajlandó a jövőben úgy dolgozni, hogy mindenféle aljasságokkal szembesülök. Alaptalan 

vádakkal, rágalmakkal. Csontos polgármester úr te nagyon jól tudod, hogy ez a TÁMOP-os 

pályázat miről szólt. Ennek a TÁMOP-os pályázatnak az eredményeképpen – holott 

Kisasszond részt sem vett benne- a Kisasszondi gyerekek két nyáron élvezhették ennek a 

pályázatnak a hozadékát. Valóban igaz, hogy én csináltam egy Kft-t 2013-ban amikor még 

lehetett. Ezt leegyeztettük az akkori kistérségi vezetővel. Félreértés ne essék én nem a 

kistérségnek adtam tanácsot, hanem ez egy szolgáltatás volt a kistérség lakossága felé. Volt 

ebben adósságkonszolidáció, pszichológus, gyerekorvos, logopédus stb. 

 

Csökölyben valóban voltam vadásztársasági elnök, talán másfél évet. Miután úgy ítéltem 

meg, hogy nekem erre nincs szükségem, mert sem a munkámmal sem egyéb más dologgal 

nem összeegyeztethető én onnan önként eljöttem, és nem azért mert a polgármester úr 

megtiltotta. 

Nem gondolnám, hogy mindazok, amik a Csökölyi vadásztársaságnál folytak a Kisasszondi  

és a Kadarkúti képviselő testületre tartoznának. 



 

10 

 

De az a fajta irogatás ami a facebookon több alkalommal megjelent emberileg nem 

elviselhető. Azért nem reagáltam ezekre, mert arra sem tartottam érdemesnek, hogy reagáljak 

rá. Ezt lehet egy nagy színjátéknak tekinteni azok részéről, akik ebben részt vettek, és lehet, 

hogy a Thália oltárán ezért még áldoztak is emberek és ebből még ti is részesültetek, de ilyen 

körülmények között én nem tudok és nem is akarok tovább dolgozni. 

 

A képviselő asszonynak is volt egy olyan írása, hogy itt először rombolni kell, hogy építeni 

lehessen. Sikerült, gratulálok. Én elmegyek. Most elhárul az akadály az elől, hogy építsen és 

építsenek mindazok, akik ezt a szervezetet támogatták. Ehhez sok sikert kívánok. Az elmúlt 

12 évben, amióta én itt dolgozom, elég sok mindent elértünk. Örülök annak, hogy a 

településfejlődésnek a részese lehettem, a munkámmal ehhez hozzájárultam. Örülök annak, 

hogy a kollegáim, akik itt ülnek és gondolom nem véletlenül ülnek itt most ebben 

maximálisan támogattak. Megvalósítottunk egy sikerlistát Kadarkút életében. Ez a lista 

korántsem teljes, mert nagyon sok feladat van még. Azt kívánom, hogy ezt a listát teljesítsék 

ki ahogy csak lehet, de ezt már nélkülem. Mindenki minden energiáját arra tudja fordítani, 

hogy a település fejlődését szolgálja, és nem a facebookon írogat, mások által sugalt vagy 

elvárt írásokat. Én a múltkor is megkérdeztem öntől mi a problémája velem. Nem tudott rá 

válaszolni. Lehet, hogy elfelejtették rá felkészíteni. 

A Kft-ről elmondtam mi célból alakult. A kistérségben azért a 21.000 kistérségi emberért és 

2500 Kadarkúti lakosért, akik megkerestek a dolgaikkal, munkaidőn túl és segítettem nekik, 

ingyen bérmentve. Köszönöm. 

 

Karsai József Kadarkút Város polgármestere 

Mindenki elmondta, amit szeretett volna. Jegyző úr megy én ezt elfogadtam. Közös 

megegyezéssel távozik november 30. napjával. A helyettesítés rendje szerint Hardi Barbara 

kolleganőm fogja az új jegyző érkezéséig az ő feladatait ellátni. Bízom bent, hogy találok 

megfelelő jegyzőt. Jegyző úrnak köszönöm az eddig végzett munkáját. 

Azt megígérhetem, hogy engem továbbra sem fognak a Csökölyi vadászok és Csököly bukott 

polgármestere irányítani. 

Ebben az évben voltak tragédiák az életemben. Köszönöm a Kisasszondi testületből azoknak, 

akik a szüleim temetésén megtiszteltek. Mindenkinek szép napot, remélem, az akadály 

elhárult tudok, tudunk dolgozni. Személyes megjegyzésként én jegyző úr távozását sajnálom, 

még akkor is ha nehéz döntést kellett meghoznom ebben az ügyben. Ezt a felmondást jegyző 

úr kérésére fogadtam el. Nem hiszem, hogy bárkit legyőztek volna 

 

A képviselő-testületek egyebet nem tárgyaltak. 

 

Karsai József polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testületek együttes 

nyilvános ülését 14
30  

órakor bezárta. 

 

Kmft. 

 

 

 Karsai József  Csontos Szabolcs 

 polgármester  polgármester 
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 jegyző 


